
ZÁPIS 

 
z 5. jednání Komise pro informační technologie Rady Královéhradeckého kraje, 

konané dne 28.05.2024 od 14:00 hod. 
on-line formou 

 

 
Přítomni: MgA. Václav Bartoš, Mgr. Tomáš Merta, Bob Šviha, Ing. Tomáš Pětivoký, Jan 

Janeček, Martin Podveský, Pavel Volk, Ing. Pavel Bartoš, Jiří Regner 
 
Nepřítomni: Matěj Hlavatý 

   

Hosté: Ing. Bohumil Pecold 
   

Program jednání: 
 

1. Volba ověřovatele zápisu, schválení programu 
2. Rozvoj DTM 
3. Spisová služba a evidence usnesení 
4. Zálohování 
5. Projekt výzvy č. 40 NPO na KB 
6. Redesign webu kraje 
7. IS stavebního řízení 
8. Rozpočet IT na rok 2025 
9. Různé 

 

 
K bodu 1 

Volba ověřovatele zápisu, schválení programu 

 
Jednání ve 14:00 hodin zahájil a řídil předseda Komise pro informační technologie Rady 
Královéhradeckého kraje (dále jen „předseda komise“) MgA. Václav Bartoš.     
 
Dále předseda komise sdělil, že jednání komise IT je přítomno 9 členů komise. 
 
Předseda komise požádal přítomné o odsouhlasení programu 5. jednání komise IT a současně o 
odsouhlasení ověřovatele zápisu z tohoto jednání. Ověřovatelem byl navržen Ing. Tomáš Pětivoký. 
 

Program 5. jednání komise IT byl odsouhlasen. Ověřovatelem zápisu z 5. jednání komise IT byl 
určen Ing. Tomáš Pětivoký. 
 

 
K bodu 2 

Rozvoj DTM 

 
Ing. Bohumil Pecold uvedl, že projekt „Digitální technická mapa Královéhradeckého kraje“ je 
využíván v pilotním provozu, od 01.07.2024 přejde Královéhradecký kraj k ostrému provozu. Již 
nyní kraj zkouší nahrávat data od poskytovatelů, aby vyzkoušel komplexní funkčnost. Dále 
informoval o stavu administrace projektu „Rozvoj digitální technické mapy Královéhradeckého 
kraje“, předloženého do V. výzvy – Digitální velkokapacitní sítě z komponenty 1.3 Národního plánu 
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obnovy. Žádost o dotační podporu tohoto projektu byla akceptována a očekává se rozhodnutí o 
získání dotace. Královéhradecký kraj aktuálně uzavírá smlouvy o spolupráci na tomto projektu 
s jednotlivými obcemi Královéhradeckého kraje, které se ke spolupráci na projektu přihlásily; 
uvedené smlouvy by měly být uzavřeny do 31.05.2024, aktuálně se jedná o cca 120 obcí 
Královéhradeckého kraje, čímž dochází nejen počtem obcí, ale i rozsahem pořizovaných dat 
k naplnění indikátoru pro poskytnutí dotace. Na projekt rozvoje DTM Královéhradeckého kraje byl 
schválen finanční příslib, který umožní přípravu a vypsání veřejné zakázky na dodavatele 
mapování v obcích, se kterými bude Královéhradecký kraj při pořizování dat spolupracovat. 
Přípravu a administraci veřejných zakázek k tomuto projektu zajišťuje Centrum investic, rozvoje a 
inovací, příspěvková organizace Královéhradeckého kraje. 
 

 
K bodu 3 

Spisová služba a evidence usnesení 

Ing. Bohumil Pecold hovořil o průběhu realizace zakázky na pořízení nové spisové služby pro 
Krajský úřad Královéhradeckého kraje. Uvedl, že již intenzivně probíhají jednání k naplnění 
technického řešení a zároveň dochází ke zpracovávání implementačního projektu k zakázce. 
Termín dokončení prací na pořízení nového systému spisové služby dodavatel garantuje do 
31.12.2024. 

Zároveň dochází k postupu prací na realizaci zakázky „Pořízení systému pro zpracování materiálů 
samosprávy a následná technická podpora 2024“, tzv. evidenci usnesení. I u této zakázky již 
proběhla zahajovací jednání s dodavatelem systému a probíhá zpracovávání implementačního 
projektu. V této zakázce by mělo dojít k dokončení implementace dle harmonogramu nejpozději 
k 05.01.2025, kompletní předání zakázky (po testovacím provozu) by mělo proběhnout nejdéle 
25.02.2025. 

 
K bodu 4-5 

Zálohování; Projekt výzvy č. 40 NPO na KB 
 
Ing. Bohumil Pecold představil aktuální stav projektu „Rozvoj kybernetické bezpečnosti 
Královéhradeckého kraje“, který je předložen do 40. výzvy – Kybernetická bezpečnost – kraje 
z komponenty 1.2 (Digitální systémy veřejné správy) Národního plánu obnovy. Uvedená výzva 
byla zaměřena na realizaci technických a organizačních opatřeních směřujících k zajištění 
kybernetické bezpečnosti informačních systémů. Projektová žádost Královéhradeckého kraje o 
podporu splnila formální náležitosti a je očekáváno vydání rozhodnutí o poskytnutí dotace. Pro 
daný projekt má Královéhradecký kraj schválený finanční příslib, aby mohly být připraveny veřejné 
zakázky související s realizací uvedeného projektu.  
Ing. Bohumil Pecold zároveň uvedl postup prací souvisejících s běžným zálohováním dat, které 
není řešeno formou výše uvedeného projektu, ale samostatnou zakázkou Královéhradeckého 
kraje, jejíž realizace byla zahájena dne 03.05.2024 a aktuálně probíhá zpracování 
implementačního projektu.  
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K bodu 6 

Redesign webu kraje 
 
Ing. Bohumil Pecold sdělil, že dne 21.05.2024 došlo ke zveřejnění (vypsání) veřejné zakázky na 
„Webový portál Královéhradeckého kraje“, která je zadávána v podlimitním režimu ve 
zjednodušeném podlimitním řízení podle zákona č. 134/2016 Sb., o zadávání veřejných zakázek, 
ve znění pozdějších předpisů. 
 

 
K bodu 7 

Informační systém stavebního řízení 
 
Ing. Bohumil Pecold uvedl, že Královéhradecký kraj se přihlásil k výzvě Ministerstva pro místní 
rozvoj ČR o dotační podporu na pořízení IT techniky pro stavební úřady. Pro Krajský úřad 
Královéhradeckého kraje vyplynulo z uvedené dotační podpory technické pokrytí 11 pracovních 
pozic stavebního úřadu (bude kryto 100% dotací ministerstva). Podmínkou poskytnutí dotace je 
výhradní využití IT techniky pro účely stavebního řízení. Krajský úřad Královéhradeckého kraje 
aktuálně řeší pro jednotlivé odbory úřadu, které mají pozice „stavebního úřadu“ přístupy do 
JIP/KAAS tak, aby mohly v nově připraveném systému stavebního řízení pracovat. Ze strany 
ministerstva byly též přislíbeny přístupy pracovníků do testovacího prostředí, dosud však 
poskytnuty nebyly.  
 

 
K bodu 8 

Rozpočet IT na rok 2025 
 
Ing. Bohumil Pecold představil připravované položky návrhu rozpočtu Královéhradeckého kraje 
pro rok 2025 za odvětví informatiky. V návrhu je vycházeno z mandatorních výdajů (uzavřených 
smluv a objednávek pro rok 2025) – aktuální limit pro běžné výdaje je stanoven na cca 44 mil. Kč 
a pro investiční výdaje cca 4,15 mil. Kč. Výše limitů odpovídají rozpočtu Královéhradeckého kraje 
pro rok 2024 a nejsou v něm zahrnuty inflace a navýšení (k tomuto dojde dále k dalšímu 
vyhodnocení jednotlivých smluvních služeb). Jednotlivé položky navrhovaného rozpočtu byly 
podrobně prodiskutovány a bylo uvedeno, že výsledná výše předkládaná pro návrh rozpočtu 
Královéhradeckého kraje pro rok 2025 může ještě doznat určitých změn.  
 

 
K bodu 9 
Různé 

 
Byla prodiskutována následující témata: 

• vyhodnocení technických potíží při zpracování a hodnocení testů pro přijímací řízení na 
střední školy; 

• digitalizace formulářů přihlášek na střední školy; 

• povinná data vkládaná do DTM; 

• způsob sběru dat o počtu licencí Microsoft od jednotlivých krajských škol. 
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Dále bylo rozhodnuto o zrušení jednání komise pro IT v měsících 07-08/2024 s tím, že proběhne 
plánované jednání dne 25.06.2024 on-line formou a dne 10.09.2024 prezenční formou (poslední 
jednání komise v rámci volebního období 2020-2024).  
 

 
Závěr 

 
MgA. Václav Bartoš, předseda komise, ukončil 5. jednání Komise Rady Královéhradeckého kraje 
pro informační technologie ve 14:40 hodin a poděkoval členům komise za účast na jednání a 
diskusní příspěvky.  
 
 
                     MgA. Václav Bartoš 

          předseda komise pro informační technologie 

Ověřovatel zápisu:  
Mgr. Tomáš Pětivoký, dne  
 
Zapsala: Ivana Nesvačilová, dne 12.06.2024 
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